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ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΤΟΥ ΤΑΚΤΙΚΟ ΔΣ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΜΑΣ  

(ΤΗΣ ΤΡΙΤΗΣ 10 ΙΑΝΟΥΑΡΟΥ 2023)   

ΘΕΜΑ 1ο: Κινητοποίηση για τη μονιμοποίηση νεοδιόριστων στις 13/1 

Έγινε ενημέρωση για την απόφαση της ΔΟΕ για την κινητοποίηση στις 13/1 με Πανελλαδική 

3ωρη στάση εργασίας για τη διευκόλυνση της συμμετοχής στη  συγκέντρωση στο Υπουργείο 

Παιδείας στις 13.00. Απαιτούμε την άμεση μονιμοποίηση όλων των νεοδιόριστων 

συναδέλφων που συμπλήρωσαν και συμπληρώνουν διετία. 

Αποφασίστηκε ομόφωνα να εκδοθεί και ανακοίωνση του Συλλόγου με έμφαση στη συμμετοχή 

στην κινητοποίηση και προβολή των αιτημάτων που κατατέθηκαν στη ΓΣ του Δεκέμβρη: 

 Άμεση ακώλυτη μονιμοποίηση των 4.500 εκπαιδευτικών της ειδικής αγωγής και όλων των 

νεοδιόριστων του 2020, 2021, 2022 στην πρωτοβάθμια και δευτεροβάθμια εκπαίδευση. Η 

διαδικασία να προχωρήσει χωρίς καθυστερήσεις, όπως συνέβαινε τα προηγούμενα χρόνια. Καμία 

σύνδεση των διαδικασιών μονιμοποίησης των εκπαιδευτικών με την αξιολόγηση. 

 Να καταργηθεί η δόκιμη περίοδος. Ο/Η εκπαιδευτικός να θεωρείται μόνιμος/η με όλα τα 

αντίστοιχα δικαιώματα με τον διορισμό του. 

 Επιμόρφωση με απαλλαγή από τα διδακτικά καθήκοντα, οργανωμένη από τα πανεπιστήμια 

και απαλλαγμένη από κάθε διαδικασία αξιολόγησης,  

 Κατάργηση των ν.4692 και 4823 της αξιολόγησης, της διάλυσης των εργασιακών σχέσεων 

και δικαιωμάτων, της απαξίωσης και διάλυσης του δημοσίου χαρακτήρα του Σχολείου. 

 Κατάργηση κάθε μορφής ελαστικής εργασίας στο δημόσιο σχολείο Κατάργηση του νόμου 

4589/19 (προσοντολόγιο). 

 Όχι στον διαγωνισμό του ΑΣΕΠ. Μαζικούς μόνιμους διορισμούς εκπαιδευτικών ΤΩΡΑ, για 

την κάλυψη όλων των αναγκών.  

 Άμεσος διορισμός ΟΛΩΝ των αναπληρωτών που έχουν έστω και μία σύμβαση 

αποκλειστικά με το πτυχίο και ολόκληρη την προϋπηρεσία. 

 Πλήρη εργασιακά, εκπαιδευτικά, ασφαλιστικά και συνδικαλιστικά δικαιώματα στους 

αναπληρωτές. 

 Δημιουργία οργανικών θέσεων για όλες τις υπάρχουσες ειδικότητες σε όλα τα σχολεία.  

 

ΘΕΜΑ 2ο:  Κυλικεία σχολείων και σίτιση άπορων μαθητών/τριων 

Έγινε ενημέρωση για το πρόβλημα. Αφορά το δωρεάν δεκατιανό των παιδιών που σιτίζονται 

από το Δήμο. Είναι περίπου 220 παιδιά (πρωτοβάθμια και δευτεροβάθμια). Σε προηγούμενο 



Δημοτικό Συμβούλιο είχε αποφασιστεί ομόφωνα ότι αυξάνεται το ημερήσιο ποσόν σε 3 ευρώ. 

Αυτό αντιστοιχεί σε ένα προϋπολογισμό περίπου 60.000 για το 2023.  

Τα κυλικεία έπρεπε να έχουν υπογράψει σύμβαση από το Σεπτέμβρη. Αναβλήθηκε με δικό τους 

αίτημα, για να προλάβουν να δουλέψουν και να κάνουν ρυθμίσεις για να πάρουν ασφαλιστική και 

φορολογική ενημερότητα. Πήραν παράταση μέχρι τις 31/12/2022. 

Τους έστειλαν μετά από επανειλημμένες ερωτήσεις τους τη νέα σύμβαση στις 5 Γενάρη.  

Το πρόβλημα με τη σύμβαση αυτή είναι ότι ζητάει χαρτιά όπως απόσπασμα ποινικού μητρώου το 

οποίο δεν προλαβαίνουν να τα βγάλουν και θα χάσουν το Γενάρη. Δεν υπάρχει εμπιστοσύνη στο 

Δήμο ότι θα πληρωθούν αναδρομικά, γιατί το 2017 δεν τους είχε πληρώσει τα ανάλογα χρήματα 

που τους χρωστούσε αν και είχαν προφορική διαβεβαίωση ότι θα πληρωθούν.  

Επίσης, πολύ σοβαρό είναι ότι τους ζητά να δώσουν προσφορά σε μειοδοτικό διαγωνισμό και δεν 

τους εξηγούν τι εννοεί ακριβώς, αφού δεν πρόκειται για μειοδοτικό διαγωνισμό. Η διατύπωση 

αυτή δημιουργεί υποψίες ότι υπάρχει σκέψη να δοθεί το πακέτο για το δεκατιανό σε ιδιώτη. Για 

αυτό αντέδρασαν και μάζεψαν υπογραφές λέγοντας ότι σταματούν την παροχή δωρεάν δεκατιανού.  

Όμως, δεν έχει ισχύσει στην πράξη ότι σταματούν να δίνουν το δωρεάν δεκατιανό. Έγινε μια 

συνάντηση με το Δήμο και εκκρεμούν διευκρινίσεις. Περιμένουν και διευκρινίσεις από το νομικό 

τμήμα της Ομοσπονδίας τους.   

Ακολούθησε συζήτηση και το ΔΣ κατέληξε ομόφωνα, ότι θα περιμένουμε τις διευκρινίσεις και αν 

χρειαστεί, θα βγει ανακοίνωση που θα θέτει και το θέμα ότι η βασική μας επιδίωξη είναι να μην 

διαταραχθεί η παροχή της δωρεάν σίτισης των παιδιών, στηρίζουμε με το δίκαιο των κυλικείων 

όσον αφορά την πληρωμή των χρωστούμενων, και βέβαια, είμαστε αντίθετοι σε είσοδο ιδιωτών σε 

αυτόν τον τομέα.  

 ΘΕΜΑ3ο: Οικονομικά 

Έγινε ενημέρωση ότι έχουν δοθεί για τη σταδιακή παρακράτηση από τη μισθοδοσία 123 

υπεύθυνες δηλώσεις. Η προθεσμία έχει λήξει, όποιοι άλλοι συνάδελφοι επιθυμούν να εγγραφούν 

στο Σύλλογο θα πρέπει να πληρώσουν.  

ΘΕΜΑ 4ο : Εκδηλώσεις Συλλόγου 

Αποφασίστηκαν ομόφωνα τα παρακάτω: 

Α. Να πάμε στη θεατρική παράσταση Κρατάς Μυστικό; της Νεοσμυρνιώτρισσας Ασπασίας 

Ποντίκα, την Παρασκευή 20 Ιανουαρίου στις 21.00, στο Θέατρο ΔΡΟΜΟΣ. Γίνεται ειδική τιμή 

για τον Σύλλογό μας, 11 ευρώ.  

Β. Να γίνει κοπή πίτας στις 5 Φεβρουαρίου στο Δεκα4:  

Μετά τον Φλεβάρη του 2020, λόγω πανδημίας, δεν έγινε καμιά εκδήλωση του Συλλόγου μας. 

Φέτος δύο χρόνια μετά θα γίνει κοπή πίτας στο μεζεδοπωλείο Δεκα4 (Αιγάιου 14) την Κυριακή 5 

Φεβρουαρίου, στις 12 το μεσημέρι. Θα υπάρχουν μεζεδάκια και ποτά για τα μέλη του Συλλόγου 

μας. Θα εκδοθεί πρόσκληση-αφισάκι  

Παρόντες/παρούσες: Καραμπά Σοφία, Μαντζαβράκου Ανθή, Βλάχου Βούλα, Χονδρός Λευτέρης 


